
 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 
dne 30.10. 2013 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 
Přítomno:    6 členů zastupitelstva 
                          56občanů 
 
Zasedání bylo:  zahájeno v 17,05hodin 
                             ukončeno v 19,20 hodin                                 
 
 
PROGRAM:  

1/  Seznámení s programem zasedání  
2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  
3/ Informace k probíhajícím akcím v obci 
4/ Projednání rozpočtového opatření 7/2013 
5/ Projednání žádosti o poskytnutí věcného břemene právo jízdy a chůze 
na p.p.č. 915/6 a 915/13 v majetku obce Kruh na základě žádostí občanů a     
     sdružení 
6/ Projednání schválení mandátní smlouvy SM č.07-13-227 na akci   
    „Snížení energetické    náročnosti budovy restaurace a obchodu   
     v Kruhu“  s a.s. Energy Benefit Centre  
7/ Diskuse 
8/ Závěr  
 
1/ Starosta obce přivítal všechny na zasedání a seznámil je s jeho programem.  Sám navrhl doplnění 

programu  o projednání návrhu poskytnutí finančního příspěvku členkám Sboru pro občanské 

záležitosti v hodnotě 1000,- Kč. Další návrhy už nebyly, o doplněném programu bylo hlasováno. 
6  hlasů pro  

 

2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 16.9.2013 provedl starosta obce.  
Projekt na obnovu zeleně v obci se zpracovává, část nákladů použijeme v rámci odměny za VR, na 

pokrytí nákladů na prořezání lip ke hřbitovu zažádáme na jaře o dotaci na KÚ, případně i přes 

Agenturu ochrany přírody a krajiny ČR.  

  
 

3/ Zastupitelstvo bylo informováno o probíhajících akcích v obci. Komunikace do zástavbové zóny – 

brzy hotovo, musí se udělat oprava části cesty.  Zateplení a výměna oken v budově OÚ zaké pomalu 
končí . Obě akce hlídá stavební dozor, závady se hned opravují. S prováděnou prací je většinou 

spokojenost, s rychlostí už moc ne.  Na obě akce je podepsaná smlouva a případné vícenáklady se 

budou řešit se stavebním dozorem a OPŽP. Byla provedena úprava parkoviště před hřbitovem, 

zabetonovány svodnice u Holubcových, Janatových a na „tábůrek“, opravena cesta k Albrechtovým 
 

4/-       7.12. Zastupitelstvu bylo předloženo rozpočtové opatření č.7/2013. Starosta při jeho vysvětlení 

navrhl v případě souhlasu doplnit výdaje o případný příspěvek občanskému sdružení Duhové sdružení 
na jejich akci  Andělská jízda. Po diskusi byl návrh opatření v kolonce výdaje a financování  doplněn. 

Rozdíly proti rozpočtu a konečná verze opatření byla navržena takto :Výdaje 32500,- Kč.  Příjmy 

22500,- Kč.Financování 10000,- Kč. 

   6  hlasů pro 

 



 

 

4/ Zastupitelstvu byly předloženy žádosti o poskytnutí věcného břemene právo jízdy a chůze pro 
Jindřicha Vancla, Janu Bryknerovou, Ludmilu Prokopovou a ČRS MO Jilemnice přes p.p.č. 915/6 a 

915/13. Všichni jmenovaní mají v okolí pozemky a nemohou se na ně nijak dostat. Proto požádali 

obec o poskytnutí věcného břemene. Zastupitelstvo po diskuzi souhlasí při dodržení podmínky, že 
jezdit se bude po pozemcích jenom za sucha a to bude uvedeno i ve smlouvě. Žadatelé budou hradit 

rovným dílem veškeré náklady spojené s řízením, což je geometrický výměr a vklad do katastru 

nemovitostí. O věcném  s těmito podmínkami bylo hlasováno 

          6  hlasů pro  
 

5/ Před realizaci akce „Snížení energetické  náročnosti budovy restaurace a obchodu  v Kruhu“  

musíme uzavřít mandátní smlouvu pro zpracování dokumentace (technické podmínky) pro výběr 
zhotovitele, pro zpracování projektové dokumentace a autorský dozor. Stejně jsme postupovali i u 

zateplení OÚ a MŠ. Po upřesnění kapitol smlouvy o ní bylo hlasováno 

 6  hlasů pro  
 

6/ Zastupitelstvu byl předložen návrh na poskytnutí finančního příspěvku členkám Sboru pro občanské 

záležitosti v hodnotě 1000,- Kč pro každou. Jedná se o Janu Bryknerovou, Janu Kuželovou, Ivu 

Bucharovou, Annu Bucharovou a Evu Kmínkovou. O návrhu bylo hlasováno.  
 

6  hlasů pro    
                                                                                                                                                                                                                                                                                          

Diskuse 

starosta – informace 
     -     nejbližší akce v Kruhu 

           30.11. 8. Adventní podvečer 
           30.11. Kružská kundratická 30.ročník  

             7.12. posezení se starší generací 

     -     co se školou? O prostory projevilo zájem občanské sdružení Na horu, chce školu provozovat na   
            základě volnějšího přístupu k žákům, něco jako Valdorfská škola v Semilech. Vysoké náklady   

            na úpravu školy bude mít hygiena při zajištění sociálního zázemí, další náklady budou na   

            stavební práce.  Zpracovává se nabídka. O vybavení (staré knihy, sešity, počítadla,   

            tabule, žíněnky) má  zájem škola v Roztokách , z naší školky už si vybrali co potřebují a co by  
            se jim hodilo 

     -     ČHMÚ povodně – propust za kurty, nabídka až po objednávce, co musí propust spňovat a kolik  

            vody musí pobrat  se dozví projektant na ČHMÚ 
     -      příprava rozpočtu na rok 2014  - sejdeme se 25.11.  

     -      cedule na hospodě 

     -      jaké jsme už dostali nebo máme přiděleny dotace v roce 2013 - 200.000 na dětské hřiště,   

            94.000 hasiči, 400.000 cesta, 1.600.000 obec a MŠ, 2.400.000 hospoda (po výběrovém řízení  
            půjde pravděpodobně dolů), 150.000 vesnice roku 

     -      29.10 proběhl na OÚ audit, vše zatím bez problémů 

     -      volby v obci Ano 2011 56, KSČM 44, Úsvit 41, ČSSD 38, TOP 09 37, ODS 20 hlasů.  
            73,78% volební účast 

     -      příští zasedání 9.12., stanovení nájmů za hrobová místa před sestavením návrhu rozpočtu už               

            25.11. 
 

Roman Kužel – jak dlouho bude k dispozici kontejner na biomasu?  – do poloviny listopadu 

p.Kučerová – kdy a jak často se vyváží pytle s tříděným odpadem? – nejbližší 4.11. a potom po   

             čtrnácti dnech 
Jaromír Buchar – změna osvětlení vánočního stromu? – zatím ne 

Lenka Kuželová  na dětském hřišti vyvěsit kontaktní telefon pro případné  rychlé nahlášení poškození 

 
 


